
Title (en)
Use of a composition for enhancing the water absorption of textiles

Title (de)
Verwendung eines Mittels zur Verbesserung der Wasserabsorption von Textilien

Title (fr)
Utilisation d'un agent pour améliorer l'absorption d'eau de textiles

Publication
EP 1972717 A1 20080924 (DE)

Application
EP 07005749 A 20070321

Priority
EP 07005749 A 20070321

Abstract (en)
Method for improving the sensory properties of textiles comprises adding an aqueous agent to the textiles, where the aqueous agent, in addition to
water, contains component (I) comprising at least alkyl(oligo)glycosides; component (II) comprising a mixture of mono- and di-esters of optionally
saturated 16-22C fatty acids with diol and polyols; and optionally component (III) comprising further adjuvants and additives.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Verfahren zur Verbesserung der sensorischen Eigenschaften von Textilien. Diese Textilien werden mit einem wässrigen Mittel,
das Alkyloligoglycoside in Kombination mit Mischungen von Mono- und Diestern von gesättigten und ungesättigten Fettsäuren mit 16 bis 22 C-
Atomen mit Diol und Polyolen enthalten behandelt, z.B. Als Spray oder in Form eines Dryer Sheets. Diese Mittel können des weiteren Hilfs- und
Zusatzstoffe, vorzugsweise Verdicker wie insbesondere polymere Verdicker enthalten.
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